
Bilag til Forslag til endringer av retningslinjer og vedtekter i FU

1. Dette er for å begrense pengebruk som FU ikke har mulighet til å ta stilling til.
Etter å ha sett igjennom pengebruk av de forskjellige foreningene, er det ikke vanlig å
bruke mer en 40k per semester. Med et tak på 40k i semesteret vil dette fremdeles
være en utgift på nesten 500k kun i semesterstøtte.

2. For å unngå overmetning av arrangementer og unngå kollisjoner mellom større
arrangementer. Dette er også for å holde interessen for å delta på bedpresser ved
like. Disse er essensielle for FU sin økonomi

3. .
4. Unngå overkonsum av ting og eiendeler.
5. Endre på en retningslinje som ikke blir fulgt. Dette er en formalisering av systemet

som allerede brukes i dag, altså å vurdere alkoholholdige arrangementer fra sak til
sak. Det blir en fin balanse av å moderere alkoholholdige arr uten å gå for langt i å
stoppe dem.

6. Det er viktig at store, dyre arrangementer planlegges grundig. Det forventes at man
bruker to mnd eller mer på å arrangere noe så stort og dyrt. Detaljert budsjett kan
være vanskelig å komme med så tidlig, derfor er det lagt inn at dette kan presenteres
senere.

7. Dette er et ønske fra foreninger for å gjøre det hyggeligere å holde møter.
8. Dette skal skape rutiner og sikre prosessen når man må håndtere mislighold.

1. Dette gjør det enklere å hente inn hjelp til styret, når f.eks. en fra styret slutter.
Alternativet er å vente til allmøte på nyåret.

2. Styret i FU har få eller ingen goder. Dette er for å skape insentiv til å ta på seg et
ellers ganske tungt verv med mye ansvar. Ettersom styret ikke har orgnr eller konto,
samt kun består av to-tre medlemmer, er dette en enkel løsning som koster lite
samtidig som det oppleves verdifullt for styret.


